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Indiener Frans Bastiaens (PvdA) 

Raadsvergadering 11 jul i 2017 

Agendapunt Kaderbrief 2017 

Onderwerp Toekomst Festival Bruis 

Besluit gemeenteraad 

De gemeenteraad van Maastricht, in vergadering bijeen op 11 juli 2017 

Overwegende dat: 

Festival Bruis de voorgaande jaren een kwalitatieve en gevarieerde (cultuur-)programmering had; 

Bruis de afgelopen jaren een breed publiek heeft weten te bereiken van de festivalganger tot aan families 

met kinderen; 

Het gratis festival bij slecht weer extra risico's loopt, omdat het in sterke mate afhankelijk is van drankomzet; 

Het kabinet eerder een 'slecht weer' fonds heeft georganiseerd voor openluchtfestivals die subsidie krijgen 

van het rijk om de continuïteit van festivals te waarborgen; 

Er bij de begrotingsbehandeling geen meerderheid was voor het continueren van een 'slecht weer' garantie; 
Festival Bruis dit jaar mede niet doorgaat vanwege onvoldoende weerstandsvermogen; 
De subsidie voor de editie van dit jaar van € 60.000,- zal komen te vervallen. 
Er voor de editie van volgend jaar een subsidie beschikbaar is van C 60.000,-
Er door de organisatie gezocht wordt naar mogelijkheden voor een doorstart; 

Is van mening dat: 

Het belangrijk is dat er een kwalitatief laagdrempelig cultuuraanbod is; 

Festival Bruis laagdrempelig is, omdat het een gratis festival is; 

Het festival past bij Maastricht als internationale studentenstad; 

De continuïteit van het festival niet te waarborgen is zonder een reserve om mogelijke tegenvallers vanwege 

slecht weer te kunnen opvangen; 

De toekomst van Festival Bruis voor 2018 e.v. veiliggesteld moet worden; 

Het vrijgevallen bedrag van € 60.000,- ingezet kan worden - naast de reguliere subsidie - om het festival het 

benodigde weerstandsvermogen te verschaffen; 

Verzoekt het college: 

1. om een reserve te vormen van € 60.000,- ten behoeve van Festival Bruis 2018 en nader uit te werken onder 
welke voorwaarden dit bedrag ingezet kan worden als weerstandsvermogen van Festival Bruis; 

2. de raad voor het einde van het jaar te informeren over de uitwerking. 

En gaat over tot de orde van de dag. 

Frans Bast 
PvdA 


